
La Badalona Home Design decora aquest cap de setmana 
les ruïnes romanes del Museu de Badalona

Història i 
decoració

Decoració al Museu de Badalona / M. Subirats
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El Círcol comprarà la seva 
seu després de la retirada de 
Vértice de l’operació
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Final. Mesos després del seu inici, la dis-
puta per la seu del Círcol al carrer Fran-
cesc Layret sembla trobar aquesta setmana 
el seu desenllaç,i ho fa amb bones notícies 
per a l’entitat badalonina. Vértice Ensan-
che, l’empresa que es va mostrar disposa-
da a adquirir la finca per aixecar-hi un nou 
edifici, es retira finalment de l’operació i 
deixarà via lliure a l’associació perquè es 
converteixi en la propietària.

Dimarts, en la darrera reunió entre les dues 
parts i la propietat del bloc, la constructora 
va rebre una oferta definitiva per part del 
Círcol, que ja va avançar que no es plan-
tejaria cap altra alternativa: la propietat 
tornava a Vértice els 90.000 euros de dret 
de compra, que se sumaran a 180.000 eu-

El Círcol comprarà la 
seva seu després de la 
retirada de Vértice
La constructora accepta una oferta de 
l’entitat per marxar de l’operació

ros més de compensació, repartits entre el 
Círcol i la propietat. En total, 270.000 eu-
ros a canvi de retirar-se de la pugna. Una 
quantitat que la immobiliària ha comunicat 
de forma oficial que acceptarà, després de 
prendre la decisió aquest mateix dimecres.

Una despesa d’un milió d’euros
Convençuda des del primer moment de la 
validesa del seu dret de tempteig, l’associa-
ció segellarà legalment la propera setmana 
el pagament compensatori i la compra de 
la finca, el que suposarà una despesa d’un 
milió d’euros, ben bé. La decisió d’afrontar 
un repte econòmic com el que ara el Círcol 
té davant no va resultar pas senzilla, i va ser 
l’assemblea de socis que, per unanimitat, va 
acceptar hipotecar-se per tal de quedar-se 

Vértice denuncia pressions polítiques
Apunten a la suspensió de llicències com a factor determinant
El director general de Vértice, Antonio Sesé, 
assegura que s’han vist “pressionats” per 
la suspensió de llicències que va impulsar 
l’Ajuntament. “Ens sortim molt a disgust, 
però no ens convenen enrenous polítics que 
ens tinguin parats els diners”. A més, Sesé 
sosté que aquesta setmana ha rebut la truca-
da d’una persona, suposadament de l’Ajun-
tament, que no va voler desvetllar la seva 
identitat, que li avisava de la possibilitat de 
que el govern local ampliés la suspensió de 
llicències un any més si Vértice comprava la 
finca. “Ens veiem obligat per la situació”. 

No descarten accions legals contra 
l’Ajuntament
Tot i la marxa de l’operació, el director 
general avisa que la constructora estarà 
atenta al desenvolupament del projecte 
de reformulació de la plaça de la Vila. “Si 
veiem que la suspensió de llicències és una 
cortina de fum per afavorir el Círcol, pren-
drem mesures i reclamarem indemnització 
per perjudicis”, subratlla Sesé. En aquest 
sentit, estarien disposats a portar als jutjats 
l’Ajuntament i els partits que van votar a fa-
vor de la moratòria.

Des del govern desmenteixen “rotunda-
ment” que ningú hagi comunicat cap in-
tenció a Vértice. El regidor d’Urbanisme, 
Oriol Lladó, considera que aquest relat cau 
pel seu propi pes i afirma que l’opció de 
la pròrroga ni tan sols està sobre la taula 
a dia d’avui. D’altra banda, insisteix en que 
el projecte de la redefinició de plantejament 
al voltant de la plaça de la Vila és indepen-
dent a l’operació del Círcol. “Ja s’han fet 
contactes amb els privats i anem avançant. 
La previsió és acabar dins d’aquest any de 
moratòria”, avança Lladó.

Imatges externes del Círcol i del seu teatre

Si la ‘disputa’ entre Círcol i l’empre-
sa immobiliària no era suficientment 
complexa a nivell legal i econòmic, 
al cas de la seu de Francesc Layret 
se li va afegir la suspensió de llicèn-
cies d’obres a l’entorn de la plaça de 
la Vila que l’Ajuntament va impulsari 
el ple municipal va aprovara finals 
de gener, abans que Vértice entrés 
oficialment a Urbanisme el seu pro-
jecte de construcció per obtenir les 
llicències. Des d’Urbanisme sempre 
s’ha insistit, des del primer moment, 
en separar aquesta iniciativa de la 
compra del Círcol, argumentant que 
la façana nord de la plaça, amb Layret 
i en la confluència amb Sant Anasta-
si, està fora d’alineació i que el pla 
de desenvolupament dels darrers 25 
anys no ha funcionat per endreçar 
l’espai. Des de Vértice, però, s’ha vist 
i es veu com un moviment per afavo-
rir el Círcol.

Una suspensió 
de llicències 
enmig de 
l’operació

amb la seva seu. Serà l’Institut Català de 
Finances i una entitat bancària qui conce-
deixin els diners a l’associació per poder 
fer front al pagament de 900.000 euros per 
l’edifici, a més dels 90.000 decompensació 
per a Vértice. Quan l’entitat va anunciar que 
es llançaria a la compra, la junta ja va expo-
sar un pla on els socis i les iniciatives per 
recaptar recursos serien claus per a afrontar 
aquesta despesa.

Prudència des del Círcol
Pel moment, des del Círcol confirmen haver 
rebut la comunicació de Vértice i assegu-
ren estar preparats per concloure tot aquest 
procés, però prefereixen no fer cap valora-
ció. De moment, i fins que no es produeixin 
les signatures legals, l’entitat es mostra ab-
solutament prudent.
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Javi López deixa el 
Ple amb retrets cap al 
govern i Guanyem

Javi López s’acomiada del ple.

Javi López va seure dimarts a la sala de plens 
per darrer cop. El ja exregidor d’Espais Pú-
blics compareixia a la sessió ordinària de 
maig, després d’unes setmanes de silenci, 
per donar compte del seu acomiadament i 
explicar a l’òrgan de representació municipal 
els motius de la seva marxa. López ha afir-
mat que, a nivell de gestió institucional, va 
demanar des del primer moment “distribuir 
equilibradament el personal disponible entre 
totes les àrees i regidories segons les seves 
necessitats”, així com les “responsabilitats 
per no acumular càrrecs, tal i com diu el 
programa electoral de Guanyem Badalona”. 
“Els meus esforços van resultar infructí-
fers”, ha lamentat. Una de les causes en la 
seva responsabilitat com a regidor ha estat 
veure’s “obligat a tirar endavant el canal del 
Port, una obra faraònica de conseqüències 
imprevisibles”, considera, que li ha suposat 
una “contradicció moral”. A nivell intern, ha 
admès “discrepàncies amb l’organització 
política” de la formació que lidera el govern, 
i considera que existeix una “creixent verti-
calitat dels òrgans organitzatius”, motiu que 

també l’ha portat a abandonar. Javi López 
creu que la seva marxa “pot decebre una part 
de les persones que van apostar per aques-
ta opció plural i que ara poden veure que es 
queden sense representació”, però reafirma 
que continuarà treballant des de fora del 
govern. “Guanyem ha de fer una posta real 
pels valors dels que es va impregnar per no 
acabar perdent la seva essència”, ha etzibat. 
L’exregidor explica que les darreres setmanes 
ha estat materialitzant el traspàs de la regi-
doria al futur responsable d’Espais Públics, 
Francesc Durant, i acabant de tancar temes 
abans de marxar, així com acomiadant-se de 
la plantilla. 

Dissenyadors del Badalona Home Design 
decoren les ruïnes romanes del Museu
La mostra ofereix un tastet de la propera edició en un escenari únic i original

Decoració del Museu / M. Subirats

El Museu de Badalona tindrà un aire dife-
rent aquest cap de setmana. De moment, 
només aquest cap de setmana. Els respon-
sables seran una quinzena de negocis de 
la ciutat que han decorat  i redissenyat les 
ruïnes de les Termes Romanes i el Deco-

manus de l’antiga Baetulo en el que pretén 
ser un tastet de la Badalona Home Design, 
la fira d’interiorisme i disseny local que 
arriba al seu tercer any de vida. Dissabte 
i diumenge, de 10 a 14h i de 17 a 20h, 
el Museu de Badalona acollirà un petit 

“tastet” de la propera edició de la Bada-
lona Home Design, que en les dues pri-
meres edicions va reformar la Casa Clara 
de Ca l’Arnús i l’antic edifici de Correus 
del Centre. Enguany, els organitzadors van 
decidir no organitzar una mostra completa 
i esperar fins al 2017 per llançar-se amb 
un nou i ambiciós projecte. No obstant, sí 
volien tenir presència entre la ciutadania i 
fer-se visibles, i per això van proposar al 
Museu dur a terme la iniciativa que oferi-
ran aquest cap de setmana.
La inauguració tindrà lloc aquest diven-
dres a les 20h i comptarà amb represen-
tació institucional, dels responsables del 
museu i amb un espectacle de l’escola de 
dansa Marisa Yudes que encara no ha estat 
estrenat i que servirà de tret de sortida. Els 
visitants podran veure muntatges senzills 
i, evidentment, que no suposen cap treball 
físic o obra, ja que les restes arqueolò-
giques podrien resultar danyades. Per la 
delicadesa de l’espai, a més, han preferit 
no obrir la participació a tothom i comptar 
només amb 15 negocis.  Alguns dels esce-

naris que els ciutadans es trobaran seran 
una haima, una cuina i una contraposició 
de rajoles de l’antiga Baetulo amb unes al-
tres d’actuals. Aquest, el contrast i la con-
vivència de la història antiga i la innovació 
de les darreres tendències, és un dels ob-
jectius d’aquesta iniciativa. “Serà un petit 
tastet per a agafar piles per a l’any vinent”, 
explica l’Eli Ruiz, una de les promotores. 

Proper objectiu: la CACI i el Front Ma-
rítim
Com ja vam avançar fa setmanes, el proper 
objectiu de la Badalona Home Design serà 
l’antiga fàbrica CACI, al Front Marítim, un 
edifici que porta anys en desús i en el que, 
previsiblement, s’havia d’instal·lar el Mu-
seu del Còmic i la Il·lustració. Organitza-
dors i Ajuntament es troben en converses 
i encara s’ha d’analitzar la viabilitat d’una 
reforma i decoració de l’interior de la finca, 
a nivell estructural i de costos. Si res no 
ho impedeix, però, és molt probable que 
la propera fira d’interiorisme i disseny de 
Badalona torni la vida a la CACI.

El Ple municipal va declarar Arnaldo Otegi 
persona no grata a la ciutat de Badalona el 
passat dimarts. La moció va ser presentada 
pel PP i va rebre el suport de C’s, mentre 
que Guanyem, ERC i ICV-EUiA van votar en 
contra i PSC es va abstenir. La peça clau va 
ser el regidor d’Unió, Jordi Subirana, que 
es va absentar durant els posicionaments, 
mentre que el seu encara company de CDC, 

Badalona declara 
persona ‘non grata’ a 
Arnaldo Otegi

Ferran Falcó, va votar en contra. Si Subira-
na hagués seguit aquesta mateixa directriu, 
s’hagués produït un empat i el vot de quali-
tat de l’alcaldessa hauria decantat la balança 
cap al ‘No’ a la moció. De fet, la situació va 
derivar en un breu debat i creuament de 
retrets a Twitter entre els dos partits de la 
federació, que encara formen grup munici-
pal conjunt.

Jordi Subirana va marxar abans de la votació de la moció contra Otegi
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Organitzen sessions de discoteca els diumenges
El barri de Montigalà acull des de 
fa un parell de setmanes un club 
musical que organitza sessions de 
discoteca matinal els diumenges, 
a partir de les 6h.  Instal·lat al ca-
rrer d’Holanda, al polígon indus-
trial, molt a prop de les naus d’Ikea 
i Decathlon, el club Morning va 
celebrar el passat diumenge 21 la 
seva sessió inaugural a la ciutat.
Els seus responsables insisteixen 
en desmarcar-se del concepte ‘af-
ter hours’ i sostenen que Morning 
és un espai d’oci i cultura que, tot 
i que de moment només ha ofert 
festes la matinada i els matins de 
diumenge, oferirà una programa-
ció musical i cultural amb presen-
tacions, tallers i actes vinculats 
al món de la música electrònica 
properament. En aquest sentit, 
asseguren tenir la seva activitat 
completament legalitzada com a 
associació cultural.
Fins traslladar-se a Badalona, 

Un club matinal de música 
obre al polígon de Montigalà

Morning ubicava la seva seu a 
Vilassar, d’on va haver de marxar. 
De fet, aquest diumenge celebren 
el seu primer aniversari amb una 
festa especial. Pel que fa a les 
sessions, afirmen que es tracta 
d’una associació privada i tancada 
al públic on només poden accedir 
socis. En aquest sentit, asseguren 
ser curosos amb els sorolls i la 

presència de gent al seu entorn, 
tot i estar apartats de qualsevol 
nucli veïnal, per no destorbar.
Fonts municipals expliquen que 
no tenen constància de l’obertura 
de cap discoteca, sinó d’una ac-
tivitat cultural, tal i com indica la 
seva llicència. Per això, expliquen, 
ja estan atents per comprovar que 
es compleix la normativa.

Carrer del polígon de Montigalà on s’ha instal·lat el club

Del 03/06 al 09/06/2016Núm. 530

Els concerts de les festes de Sant 
Joan de Llefià-Gran Sol, que tin-
dran lloc a mitjans de juny, costa-
ran, com a màxim, 100.000 euros. 
Aquest dimarts s’ha aprovat la mo-
dificació pressupostària necessària 
per poder habilitar una reserva 
amb la que l’àrea de Cultura pugui 
assumir la despesa, que suma la 
producció i la infraestructura de 
l’esdeveniment i els honoraris dels 
artistes. Tot i que la reserva és de 

98.000 euros, la inversió definitiva 
per a l’Ajuntament és encara  una 
incògnita. Des de Cultura s’estan 
acabant de tancar tots els serrells 
i, d’altra banda, s’estan buscant 
patrocinadors que puguin finançar 
una part dels concerts i que així la 
despesa pública sigui menor. La 
regidora de Cultura, Laia Sabater, 
assegura que s’han produït alguns 
contactes i que es podria tancar al-
gun acord els propers dies.

L’Ajuntament busca 
espònsors per als 
concerts del Gran Sol
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L’AVV de Sant Antoni impulsa una enquesta web i presencial
El govern municipal presentarà la 
setmana vinent el procés partici-
patiu que desembocarà en l’ela-
boració del Pla d’Acció Municipal 
del present mandat i, uns dies 
abans, el barri de Llefià ja ha co-
mençat a lliurar la batalla pel seu 
compte. L’Associació de Veïns de 
Sant Antoni de Llefià ha engegat 

Llefià pregunta als seus veïns 
quines actuacions calen al barri

una enquesta entre els seus ciu-
tadans i ciutadanes per fer una 
diagnosi del seu espai públic, sa-
ber quines són les prioritats per al 
veïnat i poder plantejar solucions 
que comptin amb recolzament 
global. Amb aquest objectiu, l’en-
titat ha llançat ja una enquesta, 
oberta a tothom, que es pot dur a 

terme a través d’Internet, a la pà-
gina web de l’associació (http://
llefia.org/blog/avvsantantoni/), 
així com de forma presencial. 
Existeixen quatre punts físics on 
qualsevol veí pot recollir una en-
questa, omplir-la i tornar-la amb 
la seva opinió, com són el centre 
cívic de la Torre Mena, la seu veï-
nal de Sant Antoni, el club de pe-
tanca de Trafalgar i un comerç de 
Pérez Galdós –a la web hi podreu 
trobar horaris i direccions-. No 
obstant, la iniciativa, que fins ara 
ha recollit més de 200 opinions 
en unes dues setmanes, s’intensi-
ficarà amb motiu de les festes del 
barri i de les celebracions esco-
lars de final de curs. Les entitats 
implicades faran un treball de 
camp més extensiu i enquesta-
ran veïns i veïnes a peu de carrer 
mateix. En un barri d’uns 15.000 
habitants, el segon més poblat del 
municipi per darrera de La Salut, 

i on les fronteres amb la resta del 
districte són quasi inexistents, 
l’AVV no es marca cap xifra com 
a objectiu. El llistat de preguntes 
planteja qüestions sobre la il·lu-
minació, l’accessibilitat i ade-
quació de les voreres i calçades 
dels carrers; la inseguretat; els 
elements del mobiliari urbà; el 
transport públic que connecta el 
barri amb la resta de la ciutat, els 
comerços, la neteja i la recollida 
de residus. També es pregunta 
per actuacions concretes, com la 
possible remodelació de la plaça 
de Trafalgar. Es tracta d’una fase 
de diagnosi que compta amb la 
col·laboració d’AMPAs escolars, 
entitats culturals, la regidoria de 
districte i altres associacions. Des 
de l’AVV Sant Antoni expliquen 
que es tracta d’una iniciativa que 
planegen des de principis d’any i 
que ara coincidirà amb l’inici del 
PAM.Plaça Trafalgar, al barri de Llefià

Un cotxe 
bolcat: 
darrer 
accident a 
Bufalà

Nou accident a Martí Pujol per 
excés de velocitat. L’incident no 
ha provocat danys personals 
greus però es va saldar el pas-
sat cap de setmana amb quatre 
vehicles implicats i impactants 
imatges de l’estat dels cotxes, 
sobretot del ‘protagonista’, que 
va bolcar després de xocar. Els 
bombers van haver d’intervenir 
per rescatar el conductor, que 
va quedar atrapat dins del seu 
vehicle. El turisme baixava a 
tota velocitat quan va perdre el 
control i va xocar contra cotxes 
estacionats.

Foto: Guàrdia Urbana
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Les nits d’estiu badalonines ja no seran com abans a partir del proper 10 de juny, aquell dia s’inaugurarà el Balcó de Canyet, la nova oferta d’oci 
de la ciutat. A la carretera de Canyet, al quilòmetre 2, trobareu la nova proposta estiuenca que no deixarà indiferent a ningú. El Balcó de Canyet 
neix per oferir una nova oferta estiuenca a Badalona en un marc incomparable, l’antic balcó de Canyet, on fa 100 anys els badalonins i badalo-
nines ja pujàvem per veure les millors vistes de Badalona i fins i tot de Barcelona. Ara, després d’un segle, el Balcó de Canyet vol renovar l’oci 
de la ciutat oferint la millor música, sopars a preus molt competitius, les millors copes i tot això acompanyat del millor ambient de la ciutat. Un 
dels socis del Balcó de Canyet, el badaloní Xavi Morera, actual director també de la sala Bikini de Barcelona, ha explicat que el nou espai està 
situat al costat del restaurant Palmira i neix amb la intenció de renovar les nits d’estiu a Badalona. El Balcó de Canyet obrirà cada tarda i nit, de 
dilluns a diumenge, i també oferirà vermuts els diumenges al migdia amb activitats complementàries, com màgia, amb la companyia de mags 
joves de Badalona, música electrònica, amb els millors dj’s del moment i música en directe. Per sopar, el Balcó de Canyet oferirà uns plats molt 
estiuencs sota el segell del xef del restaurant Palmira, Josè Gabriel González. Sopar sota les estrelles i amb les millors vistes serà la singular pro-
posta d’aquest estiu amb els preus més competitius de la ciutat. A més, no faltarà la millor música de fons, amb tocs de swing o jazz. La nit del 
10 de juny, per inaugurar el Balcó de Canyet, hi haurà la música en directe de Claudia Steccato, una de les grans veus del nostre país. 

Música en directe les nits de divendres i dissabte 
El ritme no s’aturarà durant les nits d’estiu de divendres i dissabte. Aquestes dues nits d’estiu estaran dedicades a la música en directe. Des de 
tributs de grans bandes o cantants, passant per solistes o grups, tots ells passaran pel Balcó de Canyet, a partir de les 23h. Pel que fa als tributs 
musicals hi haurà un cicle dedicat als grans solistes internacionals com Sting, Michael Jackson, Bono dels U2 o Freddie Mercury. Xavi Morera 
ha explicat que la música no s’aturarà durant tot l’estiu al Balcó de Canyet amb propostes per tot tipus d’orelles i amb la temperatura més fresca! 

Aparcament gratuït i zona infantil 
El Balcó de Canyet disposa d’un gran aparcament asfaltat amb capacitat per un centenar de cotxes. A més, trobareu una zona infantil amb mo-
nitors, depenen dels horaris, per deixar els vostres nens mentre gaudiu de la nostra proposta. A partir del 10 de juny, les nits de Badalona seran 
diferent. Només hauràs de venir al Balcó de Canyet i deixar-te emportar per les nostres propostes d’oci i, com no, de les millors vistes de la ciutat!

Les nits d’estiu les passarem al Balcó de Canyet!

La nostra carta
· Amanida de poma àcida amb formatge de cabra i fruits secs
· Amanida de pasta amb pollastre, pastanaga, blat de moro i 
  salsa de mel i mostassa 
· Amanida de rúcula i créixens amb crustons de beicon, panses i pa torrat
· Assortiment d’embotits ibèrics amb pa amb tomàquet
· Assortiment de formatges, melmelades i pans
· Croquetes de pernil ibèric
· Croquetes de gambes amb allada
· Croquetes de formatge de cabra i nous
· Croquetes de cua de bou estofat
· Assortiment de croquetes
· Broqueta de llagostins
· Broqueta de pollastre yakitori
· Tortillitas de gambetes amb mahonesa de soia
· Patates braves

4,95€ 

4,95€ 
4,50€ 
8.00€ 
6,00€ 
5,50€ 
4,90€ 
4,50€ 
4,90€ 
8,00€ 
6,00€ 
5,90€ 
4,00€ 
3,75€ 

· Patates picantones
· Hamburguesa 200gr black angus amb enciam, guacamole, beicon i formatge
· Frankfurt gegant de 180 gr amb chucrut, alvocat i tomàquet
· Pa de coca de bolets amb formatge fos i rúcula fresca
· Coca de pebrot i albergínia escalivats amb formatge de cabra i mel

Tots els entrepans poden ser amb pa sense gluten per 1€ mes

Per als més llaminers
· Mel i mato
· Pastís de formatge amb coulis de maduixes 
· Tobago de maduixes
· Coulant de xocolata amb gelat de mandarina 
· Bola gelat al gust

3,95€ 
9,90€ 
7,90€ 
6,50€ 
4,25€ 

3,50€ 
4,95€ 
4,50€ 
4,50€ 
2,50€ 
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Els marxants de Badalona han impulsat la 
creació d’una nova patronal de la venda 
ambulant a nivell català que espera esde-
venir una referència de representació dins 
del sector dels ‘encants’ a tota Catalunya. Es 
tracta de l’Associació Empresarial de Mar-
xants de Catalunya, que presidirà el badalo-
ní Xavier Oriola, també líder dels marxants 
badalonins. El treball comença ara, quan 
el nou ens començarà a captar associats, 
primer a Barcelona. L’estratègia passa per 

Marxants de Badalona 
impulsen una associació 
a nivell català

buscar força, progressivament, a Lleida, a 
Tarragona i finalment a Girona. Els impul-
sors esperen aplegar uns 2.000 associats, 
xifra que representaria un 15% del sector 
a Catalunya. Entre els principals objectius 
d’AEMC es troben el de la lluita en la gestió 
diària dels mercats no sedentaris. Una altra 
de les grans batalles a lliurar és la del ‘top 
manta’, una activitat que, assegura Oriola, 
perjudica greument l’activitat de la venda 
ambulant. 

Encants de Montigalà

Després de l’incident de la passada setmana 
al carrer Pau Piferrer del barri de La Salut, en 
el que un membre de l’Associació de Veïns 
Turó d’en Caritg va ser apallissat quan soco-
rria un jove que estava sent robat per un grup 
de persones, l’alcaldessa Dolors Sabater i les 
principals autoritats policials locals s’han re-
unit amb els representants veïnals per trobar 
mesures que millorin la seguretat al barri. A 
la trobada, Sabater va transmetre a l’entitat 
que l’Ajuntament ha demanat oficialment 
a la conselleria d’Interior la suma de més 
efectius per augmentar la presència policial 

al barri, una acció que també es durà a terme 
des de la pròpia Guàrdia Urbana. El reforç, 
que, segons fonts municipals, ja és una rea-
litat aquests dies, es materialitza a través de 
la iniciativa Tandem entre tots dos cossos. 
Al marge de la suma d’efectius, els cossos 
policials, que després de la denúncia del veí 
agredit ja investiguen el cas, duran a terme 
altres iniciatives per garantir la seguretat i la 
convivència al barri. A nivell urbanístic, d’al-
tre banda, l’Ajuntament ja ha renovat i canviat 
tot l’enllumenat dels carrer Pau Piferrer que 
no funcionaven.

Intensifiquen la presència 
policial a La Salut després 
de la pallissa a un veí

Foto d’arxiu d’una patrulla mixta a La Salut
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Les festes de barris es traslladen a Sant Crist, 
la Morera, Canyadó i Sant Antoni de Llefià
La Banda Simfònica de Badalona oferirà un concert a Sant Crist pel seu centenari
L’últim cap de setmana del mes de maig 
va estar destacat per les festes majors de 
diversos barris de Badalona i ara, les fes-
tes es traslladen als barris de Sant Crist de 
Can Cabanyes, la Morera, Canyadó i Sant 
Antoni de Llefià.
 
Sant Crist
La pista d’Andreu Garcia Batlle torna a ser 
l’escenari de les festes de Sant Crist  que 
iniciaran aquest divendres, 3 de juny a les 
20h, amb la sardinada, botifarrada i rom 
cremat. A partir d’aquí, el dissabte, dia 4 a 
partir de les 17.30h, s’oferirà una exhibi-
ció de diversos estils musicals. Com a no-
vetat d’enguany, amb motiu del centenari 
del barri, la Banda Simfònica de Badalona 
oferirà un concert el mateix dissabte a les 
22h. El matí del diumenge estarà dedicat a 
la canalla i el festival de sevillanes -18h- 
conclourà aquestes festes. 

La Morera
L’AV de la Morera també està de celebració 
i enguany fa 35 anys. L’actuació Sweet Bo-

llywood-18h- i el concert de Karambanol 
-19h- al parc del Serentill iniciaran les 
festes aquest divendres. Dissabte estarà 
destacat per la banyetada dolça al matí,  les 
actuacions musicals i el correfoc a la tarda 
i el sopar a la nit, des del carrer Pirineus. 
El diumenge,  durant tot el matí, s’oferiran 
activitats a càrrec del Gripau Blau.

Sant Antoni de Llefià
Divendres també s’iniciaran les festes a 
Sant Antoni de Llefià des del carrer Pé-
rez Galdós amb activitats infantis a partir 
de les 17.30h, que donaran pas al sopar 
i al pregó. Dissabte serà el torn de les 
activitats esportives i la fira Vila d’Arts. 
El diumenge a les 19h, es realitzarà una 
passejada pel barri des del Centre Cívic 
Torre Mena.

Canyadó
La 2a Cursa Pirata Nocturna des de la 
plaça Lola Anglada donarà el tret de sorti-
da a les festes de Canyadó aquest diven-
dres, 3 de juny, a les 10 de la nit.

la història del compositor a la cruïlla del 
carrer d’Antoni Botey amb Milà i Fontanals, 
a càrrec de Francesc Palacio, membre de 
l’entitat veïnal. Tot seguit, la parròquia de 
Mare de Déu de Montserrat va acollir un 
concert de l’Orfeó Badalona, que van in-
terpretar algunes peces del badaloní, com 
La Violeta i la Salve Regina. Antoni Botey i 
Badia va néixer a Badalona el 15 de març de 
1894 i va morir el gener de 1939. 

Després de 40 anys de la col·locació de la 
placa en honor al músic i compositor bada-
loní Antoni Botey, al mateix carrer situat al 
barri de Sant Crist de Can Cabanyes, l’asso-
ciació de veïns va voler retre-li homenatge 
el passat diumenge amb un acte similar del 
que es va realitzar el 27 de maig de 1976 
amb motiu de la inauguració d’aquesta pla-
ca. Coincidint amb el centenari del barri, 
l’acte va començar amb una lectura sobre 

El barri de Sant Crist ret 
homenatge a Antoni Botey
Amb l’actuació de l’Orfeó Badaloní

Més fotografies

Més fotografies
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La quadratura del Círcol
Mig any, desenes de titulars, trucades, rodes 
de premsa i polèmiques després, el ‘culebrón’ 
del Círcol sembla arribar al seu final. Les tro-
bades definitives s’han anat posposant setmana 
rere setmana, i dimarts passat va ser la de debò. 
Entitat, l’empresa constructora que va posar una 
oferta sobre la taula per comprar la finca i la 
propietat es van reunir, i van arribar a un acord 
final. L’associació badalonina es quedarà a la 
seva seu. La de tota la vida. L’edifici de parets 
rogenques entre la Casa de la Vila i el Serra, 
a on, qui més qui menys, ha entrat algun cop: 
un entrepà, una cervesa, una obra de teatre, una 

activitat cultural.
La compra del Círcol és una bona noticia perquè 
s’acaba un serial que implicava molta gent; cente-
nars de persones lligades a una base cultural i es-
portiva que poc saben d’operacions immobiliàries 
però creuaven els dits per no veure’s en una situació 
crítica. Vértice, l’empresa que volia adquirir la finca, 
ha volgut aprofitar una pastilla de terreny molt i molt 
valiosa, al bell mig de la ciutat. I, si bé s’ha mostrat 
dialogant en tot moment, com a mínim amb els mi-
tjans -i, asseguren, també amb el propi Círcol-, la 
intenció, al capdavall, era fer negoci, contràriament a 
la voluntat de l’associació badalonina.

EDITORIAL

També l’Ajuntament ha pres part en tot plegat. Di-
rectament i indirecta. Una suspensió de llicències 
d’obres enmig d’una operació d’aquest estil mou 
el terreny, ningú ho posa en dubte. No obstant, el 
govern sempre ha volgut diferenciar la reflexió so-
bre el planejament de la plaça de la Vila del cas del 
Círcol. Doncs, ara toca posar-se seriós i redissen-
yar tant la plaça de la Vila com el carrer Francesc 
Layret. I, pot ser, anar més enllà de la pròpia plaça 
i començar a posar sobre la taula d’alcaldia i les 
regidories responsables la peatonalització del vial 
més cèntric de la ciutat. Fem que el futur sigui ara. 
I tanquem la quadratura del cercle. I del Círcol.

Cal més que un botó

Setze anys donant voltes a Venus

Els treballadors de l’Ajuntament porten 
unes setmanes cridant el govern local a 
negociar sobre la situació del personal i 
a millorar els serveis públics. Entre al-
tres aspectes, els sindicats coincideixen 
en alertar que l’acumulació de retallades 
durant anys ha tingut “un impacte molt 
negatiu en la qualitat dels serveis munici-
pals”, cosa que asseguren que ha reper-
cutit en “un deteriorament significatiu de 

Quan l’any 2000 es va crear el Consor-
ci de La Mina per a la transformació 
urbanística del barri, l’edifici del carrer 
Venus ja era llavors un problema. Ja en 
aquell moment era un edifici obsolet 
amb necessitats urgents, urbanístiques 
i socials. Setze anys després, però, cap 
govern ha sabut encertar amb la solució 

les condicions de treball i una sobrecàrre-
ga de responsabilitats” de la plantilla.
Dins d’aquesta degradació que adver-
teixen en les oficines on els treballadors 
donen la cara pel consistori davant de si-
tuacions sovint més que difícils, els sindi-
cats detecten que “s’han multiplicat els in-
cidents i les agressions contra el personal 
municipal”. Són mostres de desesperació, 
caldejades per una crisi i un aprimament 
del sector públic que han cremat els ner-
vis de qui s’ha vist abocat a cercar auxili.
Per posar un exemple del caldo on es cou 
l’angúnia per la qual els treballadors pú-
blics acaben rebent, un membre del co-
mitè d’empresa de l’Ajuntament explica el 
cas que es van trobar a La Salut fa uns 
dies. Diu que, quan van anar a parlar amb 

i la que finalment s’ha adoptat és, sense 
dubte, la més rocambolesca de totes les 
imaginables.
 El 2002 es va projectar l’enderroc, però 
‘només’ dotze anys més tard, amb la im-
possibilitat de reallotjar els veïns a cost 
zero i amb la pau social com a únic argu-
ment, s’aposta per la rehabilitació d’un 
immoble encara més malmès pel pas del 
temps. La història de Venus dóna un nou 
gir aquest mes de maig, quan els nous 
integrants del Consorci plantegen una 
solució mixta que sembla ser definitiva 
i amb la que inevitablement es llençaran 
milers d’euros de l’erari públic.
 Es recupera la idea original d’enderro-

la plantilla d’un equipament del barri, van 
veure que no hi havia prou cadires per tots 
els veïns que hi van per reclamar ajuda. La 
incomoditat d’esperar de peu una llarga 
estona no contribueix a contenir l’enuig, 
que amenaça amb desbordar-se contra el 
treballador si no és capaç de resoldre el 
seu neguit perquè els diners escassegen 
des de fa anys.
Atur, pobresa, desgast de les administra-
cions, manca de prestacions públiques: 
és una serp que es mossega la cua, i així 
s’alimenta que els insults, les amenaces o 
la violència puguin esclatar contra un fun-
cionari. I, evidentment, no parlem d’uns 
casos exclusius de Badalona.
Segons el sindicat CSIF, només a les ofi-
cines de treball de tota Espanya es van 

car l’edifici, fins a aquí (quasi) tothom 
d’acord, però en cap de les clàusules de 
la lletra petita hi ha signes de coherèn-
cia. Es pren la decisió sense pressupost 
ni calendari, fent volar els mateixos co-
loms que l’any 2002. Amb l’afegit que els 
pisos que es van construir la durant la 
primera dècada dels 2000 per reallotjar 
els veïns de Venus ja no estan disponi-
bles, perquè amb el pas dels anys s’han 
acabat destinant al lloguer social. I per 
si això fos poc, la cirereta amb la que es 
quadra el cercle: aquest estiu s’invertiran 
més de 200.000 euros -a raó de 7.000 
euros per pis- en un edifici pràcticament 
en runes i condemnat a la desaparició 

contabilitzar 326 agressions al 2015, un 
56% més que al 2014. Per CSIF, la pro-
paganda difosa des d’altes esferes sobre 
certs auxilis van generar falses expecta-
tives, que es transformen en tensió quan 
és el funcionari qui, complint la llei, ha de 
denegar la concessió d’uns ingressos a un 
aturat perquè no reuneix tots els requisits 
de la convocatòria.
El Govern espanyol ha començat a ins-
tal·lar a ordinadors d’oficines de col·lo-
cació una aplicació per la qual un tre-
ballador pot avisar als seus companys, 
tocant un botó del teclat, que està sent 
intimidat. Potser sigui útil, però la pau 
social només es garantirà recuperant i 
blindant el benestar de tothom. Aquí i 
arreu.

per a la rehabilitació de 30 pisos on 
l’Administració ha trobat el millor entorn 
per posar-hi a viure a famílies en risc 
d’exclusió.
 Tant petit és el parc d’habitatge de Sant 
Adrià que cal arribar a l’extrem d’inver-
tir en la rehabilitació d’un edifici que 
ha d’anar a terra? Tant poc marge de 
maniobra té el Consorci com per no 
trobar pisos buits de bancs per allotjar 
a aquestes famílies, com fan avui molt 
municipis metropolitans? Els 200.000 
euros d’obres inútils no els pot destinar 
l’Administració a un altre projecte perdu-
rable en benefici de les famílies en risc 
d’exclusió?

Jordi Pujolar
Periodista de l’ACN

Jordi Ribalaygue
Periodista de El Mundo
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PRECISAMOS PERSONAS 
CON MÁS DE 45 AÑOS 

PARA TRABAJO ESTABLE, 
NO SE NECESITA EXPERIENCIA 

650 223 233 
Sra GASET

Expertos en rehabilitación 
de edificios

¡Financiación a 24 meses 
sin intereses!

Passatge d’Olot, nau C
08303 MATARÓ (Barcelona)

Tel. 93 128 35 37 · 640 325 221
info@maresmeverticals.com

Canonge Baranera, 45
08911 Badalona

elvermut45@gmail.com

Salva Maldonado va explicar 
aquesta setmana a una entrevis-
ta a El Mundo Deportivo la si-
tuació que està vivint. El tècnic 
de Sant Adrià va deixar clar que 
té contracte però que fins el 15 
de juliol pot tallar l’any que té 
signat. El verd-i-negre va afegir 
que no sap si continuarà o no 
i això va causar incertesa. Però 
m’agradaria donar la meva opi-

Maldonado vol continuar però no suicidar-se
nió. No crec que Salva Maldonado 
volgui marxar. Vol unes garanties 
mínimes per poder competir i 
no tornar a viure una temporada 
com aquesta. A l’estiu va accep-
tar passar d’una plantilla d’11 a 
una de 10 i com reconeix es van 
equivocar. Els joves marxen cada 
vegada abans, cada vegada hi ha 
menys diners i cada vegada les re-
novacions costen més. La situació 

Xavi Ballesteros Periodista especialitzat en bàsquet
BADALONA ÉS BÀSQUET

econòmica és delicada i això 
podria fer que es reduís més el 
pressupost però la clau és on 
és el límit? Si es redueix més 
potser no es pot fer el que té 
pensat Maldonado. En el fons 
el que penso és que el tècnic 
està demanant al consell que 
busqui recursos per poder 
treballar sense patir. Una altra 
cosa és si es podrà assolir.

El caràcter de l’exfutbolista es transmet en cada acció realitzada per les seves jugadores

El Seagull es manté fidel a l’esperit ‘Ferrón’ i fa 
somiar Badalona amb l’ascens a Primera (0-1) 

Yosse seria l’autora del l’únic gol del partit / B.López

Si alguna ha quedat clara és que Badalona està 
al costat del Seagull, el club que més alegries 
i honors li està oferint a la ciutat aquesta tem-
porada. Les noies dirigides per Jordi Ferrón 
emanen unió i força en cada partit que juguen 
i han expulsat el terme ‘conformisme’ del seu 
diccionari. Després d’un any idíl·lic a la Sego-
na Divisió Femenina, el passat cap de setmana 
el play-off d’ascens a la Superlliga aterrava a 
Badalona amb el Seagull com a protagonista. 
La Federación de Peñas Recreativas El Olivo 
es desplaçaria fins a territori català buscant 
imposar la seva major experiència en aquest 
tipus d’eliminatòries, però les gallegues aca-
barien tornant cap a Vigo sense el premi desi-
tjat. El fort vent que bufaria a la travessera de 
Montigalà dificultaria l’adaptació del Seagull 
al partit. Les jugadores de Jordi Ferrón hau-
rien de lluitar contra les inclemències clima-
tològiques, a banda de gestionar els nervis del 
debut. Gràcies a l’impressionant treball tàctic 
executat pel bloc badaloní, les gavines tro-
barien el camí adequat per aguantar l’impuls 
inicial del Olivo. El consum de minuts aniria 
fent créixer l’estabilitat local, dibuixant un es-
cenari d’igualtat que es mantindria al llarg de 

tot l’encontre. Fruit d’una segona jugada molt 
ben lluitada per la formació de Ferrón, el Sea-
gull es podria avançar marcant l’únic gol del 
matx. Yosse, recollint un mal refús a l’interior 
de l’àrea, picaria l’esfèrica a la mitja volta per 
fer esclatar de joia el públic de Montigalà (30’). 
A la banda, mentre les jugadores titulars cele-
braven el 1 a 0, les suplents i el cos tècnic en-
vaïen el terreny de joc fonent-se en emotives 
abraçades. Malgrat aconseguir el més difícil 

en la primera arribada clara de perill, al Sea-
gull també li tocaria patir en algunes fases. Les 
gavines veurien com una falta llunyana envia-
da al travesser per Clo (39’) deixava gelats als 
prop de 800 assistents que es desplaçarien a 
la travessera de Montigalà a veure el partit. Fi-
nalment, les locals podrien arribar al descans 
mantenint l’avantatge, en part gràcies a l’enor-
me solidesa mostrada per la línia defensiva 
i pel gran treball executat per Mar i Pascu a 

l’hora de pressionar les rivals. La segona mei-
tat també estaria carregada d’emoció i queda-
ria inaugurada de la forma més espectacular 
possible. Xutant des de camp propi, Cone es-
taria a punt de marcar el gol de la temporada, 
però la seva increïble canonada aniria a parar 

a la fusta quan Seila ja estava vençuda (50’). A 
l’altra porteria Noe també es deixaria veure, en 
aquest cas volant per refusar a córner un xut 
de falta de Nati (60’). Tot i no generar massa 
perill clar fins al xiulet de l’àrbitre, el Seagull 
no abaixaria ni un sol grau la seva intensitat. 
Les gavines només ‘tremolarien’ en una de les 
últimes accions del duel, jugada que acaba-
ria amb quasi tot El Olivo a l’interior de l’àrea 
badalonina. Per sort, les de Vigo tornarien a 
topar amb el travesser, quedant-se a les portes 
d’empatar l’eliminatòria abans de la tornada. 
Amb Jordi Ferrón animant les seves ‘guerre-
res’ fins a l’extenuació, el Seagull podria respi-
rar tranquil després que el col·legiat decretés 
el fi de festa. Diumenge vinent, el patiment 
està assegurat a Galícia, però després del 1 
a 0 aconseguit a casa, el Seagull comença a 
assumir que tindrà opcions de complir tots els 
seus somnis. Només cal seguir treballant al 
límit com fins ara. “Ni en els millors somnis 
hauria pogut imaginar un debut així”, valorava 
Jordi Ferrón després de veure l’excel·lent ac-
tuació protagonitzada per les seves jugadores. 
“L’única opció que teníem era ser un equip”, 
afegia el tècnic. Ferrón també es mostraria 

El públic acudiria en massa a Montigalà / B.López

orgullós de la identificació que havia sentit el 
públic amb el Seagull. “Crec que a la gent li 
ha agradat veure la nostra solidaritat, el nostre 
compromís i la nostra capacitat de sacrifici”, 
manifestava. Ara ja toca pensar en com supe-
rar el partit de tornada a Vigo. 

Jordi Martí: “No hem fet propostes per fitxar a 
cap jugador. Hem de parlar amb Maldonado”
Al director esportiu del FIATC Joventut li espera un estiu mogut i amb molts fronts oberts

La Penya ha de construir un nou equip / B.López

Com ja és tradició en els últims 
anys, el FIATC Joventut entra ara 
en una fase de reconstrucció que ha 
de marcar les bases pel projecte del 
pròxim curs. Saber si Salva Mal-
donado vol seguir (té un any amb 
opció de sortida fins al 15 de juliol) 
i conèixer quin pressupost es podrà 
destinar a la primera plantilla són 
els dos grans assumptes prioritaris 
que ha d’atendre l’entitat, tot i que no 
els únics. “Ha estat una temporada 
de molts alts i baixos. Les victòries 
de l’inici ens han permès evitar el 
patiment, però algunes lesions han 
impedit que l’equip competís millor 
en certs moments”, valorava Jordi 
Martí, director esportiu de la Penya, 

fent balanç de l’any. Pensant en el 
futur, Martí té clar quin ha de ser el 
pas inicial a executar. “Primer de tot 
hem de començar a fer el projecte, 
tenint clar si el Salva vol continuar”, 
destacava a aquest diari. Sobre els 
rumors que situen grans clubs com 
el València darrere d’Alberto Abal-
de, el director esportiu verd-i-negre 
transmet en quin punt es troba la 
situació. “La clàusula de sortida 
d’Abalde és de les més altes que 
hem pogut posar als joves en els 
últims anys, però pels grans clubs 
és assequible”, relatava en primera 
instància. “Volem que l’Alberto ju-
gui aquí l’any vinent. Com a renovat 
o com a cedit. Tant el club com el 

jugador hi coincidim”, afegia tot 
seguit. En relació a Llovet i Ventura 
(acaben contracte), Martí els reco-
neix un valor especial. “Compleixen 
totalment amb la identitat de la Pen-
ya. Això és bàsic per nosaltres, tot 
i que estan assolint una edat que 
potser els porta a buscar contractes 
importants”, exposava el principal 
responsable esportiu del FIATC 
Joventut. Una altra de les qüestions 
centrals a valorar és quina serà l’es-
tructura de vinculacions que utilit-
zarà la Penya per fer créixer a tots 
els jugadors que ja han finalitzat la 

seva etapa formativa. “Crec que ha 
arribat el moment de reflexionar”, 
manifestava un Jordi Martí que 
espera poder-se adaptar el millor 
possible a les necessitats dels 
joves (Agustí Sans, Sergi Costa, 
Xabi López-Arostegui, Marc Bauzà, 
Terrence Bieshaar, Óscar Amo, Ne-
nad Dimitrijevic, entre d’altres). En 
aquest sentit, l’opció més atractiva 
seria poder cedir alguns jugadors 
concrets i amb els altres formar 
un projecte “a un equip d’EBA amb 
l’aspiració de pujar a la LEB Pla-
ta”. Automàticament, la conversa 

ens porta cap a la UBSA, equip de 
Sant Adrià que ha ascendit a EBA. 
“És evident. Sant Adrià és aquí al 
costat i ho volem valorar, però s’ha 
de tenir clara quina és la idea de 
l’altre club”, comentava Martí. Per 
acabar, el director esportiu verd-i-
negre voldria desmentir l’acord amb 
Eyenga, ja que el club “no ha fet cap 
proposta per fitxar ningú”, i parlaria 
del pròxim rol de Nogués: “Volem 
valorar fer-li fitxa al primer equip o 
que es consolidi en un altre projecte 
per després tornar amb més força”. 
Queda tot dit.   
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Enric Pi: “Vull estar més fi la temporada que ve”

Enric Pi / Foto: Eloy Molina

Ara mateix, l’únic jugador de camp 
amb contracte que té el Badalona és 
Enric Pi. Amb 33 anys acabats de fer, 
el polivalent futbolista espera, com 
els aficionats escapulats, que el seu 
club anunciï les primeres renova-
cions i incorporacions. En aquesta 
conversa amb el Diari de Badalona, 
a més, demostra com és de compe-
titiu i autoexigent.  

- Està pendent dels fitxatges 
i les renovacions en el seu 
equip? 

- Sí. Encara és aviat, perquè queden 
els playoffs, però el més important 
era fer el pas que ja ha fet l’entrena-
dor, que és oferir la renovació a qui 
creu convenient.  

- Esperava que oferís continuar 
a més companys? 
- És el món del futbol. Tinc molta 
amistat amb companys a qui han 
ofert continuar i també amb alguns 
que no seguiran. Qui mana és l’en-
trenador i a mi em sembla bé el que 
decideixi.  

- Algun jugador a qui ja ha tru-
cat el Badalona li ha demanat 
referències del club? 
- De moment ningú m’ha dit res, és 
massa d’hora. Però sempre passen 
aquestes coses: quan el Badalona 
em va trucar, al mes de gener, el 
primer que vaig fer va ser demanar 
referencies al Juan Pablo Amantini...  

- Què li va preguntar? 
- Quin era l’ambient al vestidor i si el 
club pagava al dia. Dues coses que 
tinc molt en compte.  

- I l’ambient era bo? 
- I tant! Quan vaig arribar l’equip llui-
tava per evitar el descens i ja hi havia 
bon ambient, imagini’s quan lluitem 
per coses millors...  

- Això vol dir que espera lluitar 
per alguna cosa més que no 
baixar? 
- M’agrada ser optimista. Estic con-
vençut que es farà un equip compe-
titiu, barrejant experiència i joventut. 
El primer objectiu ha de ser sumar el 

màxim de punts en la primera volta. 
Després, veurem cap a on ha de tirar 
l’equip. En tot cas, no em conformo 
a fer 45 punts i, coneixent el Mano-
lo, em sembla que ell tampoc.  

- Què dirà, quan el truquin de-
manant referències del Bada-
lona? 
- Que és un club que compleix el 
que diu. I això, avui, és importantís-
sim. També que el projecte és bonic, 
amb l’estadi nou. Crec que potser 
viurem una temporada en què po-
drem intentar fer coses maques.  

- Amb 33 anys acabats de fer, 
encara l’il·lusiona posar-se les 
botes? 
- I tant! Moltíssim. Aquest ha estat 
un any dur per a mi, en l’àmbit per-
sonal i, gràcies a la confiança del 
Manolo i del president, he pogut 
tornar a gaudir del futbol. Quan et 
vas fent gran tens més il·lusió per-
què veus que et queda menys.  

- La temporada que ve, Llagos-
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tera-Badalona. Deixarà anar 
alguna llagrimeta? 
- Serà molt especial. No sé quants 
amics quedaran allà, però després 
de quatre temporades i mitja serà 
maco. I també ho serà quan jugui 
contra el Mallorca B, on vaig passar 
tres temporades en les quals vaig 
aprendre molt, tant en l’àmbit futbo-
lístic com personalment.  

- Si marca contra algun 
d’aquests equips, ho celebrarà? 
- Suposo que si, ara em dec al Ba-
dalona. A Llagostera ho he donat tot, 
fins a l’últim dia, i no crec que sigui 
una falta de respecte cap a ells que 
celebri un gol meu.  

- La temporada que ve es veu 
més com a lateral que com a 
extrem? 
- Em veig allà on l’entrenador cregui 
oportú. M’és igual, miraré de donar 
el màxim on em toqui jugar. Sé que 
en aquesta mitja temporada m’ha 
faltat una mica, vull estar més fi per 
la temporada que ve.

Miguel Ángel Sánchez i Manolo 
González treballen per incorporar 
nous futbolistes des del moment 
en què els que integraven la plan-
tilla del Badalona 2015/16 saben 
quines són les intencions del club. 
“Hem temptejat algunes opcions”, 
reconeix l’entrenador escapulat 
en conversa amb aquest diari. 
“De moment, la resposta que hem 
trobat és positiva”, afegeix abans 
d’advertir que “la competència serà 
forta”. Manolo González subratlla, 
per altra banda, que negociar amb 
les noves incorporacions, per a un 
club amb les possibilitats econò-
miques del Badalona, és un procés 
inevitablement lent. “A menys que 
siguis el Reus, o l’Hércules, les 
negociacions amb futbolistes són 
lentes”, comenta en aquest sentit. 
Amb tot, el tècnic tampoc no està 
disposat a esperar més del que 
sigui necessari. De fet, aquesta és 
també la filosofia que el Badalona 
seguirà amb els jugadors que en-

Manolo González avisa 
que “les negociacions 
aniran a poc a poc”

cara no han signat la renovació. 
En tot cas, encara que el Badalona 
no pugui competir econòmicament 
amb els principals clubs de segona 
B, sí que ofereix la garantia de co-
brar al dia. A més, l’estrena de l’es-
tadi és un al·licient que, ben segur, 
podrà seduir a molts futbolistes.

S’espera que Toni Lao, Sergio 
Maestre i Fran Grima signin durant 
els propers dies el contracte que els 
lligarà per una temporada més amb 
el Badalona. Com ja vam anunciar, 
la voluntat de tots tres és la de con-
tinuar i ara només queda que donin 
el vistiplau a la proposta de reno-
vació que el club els ha fet arribar. 
Pel que fa als altres jugadors amb 
els quals també compta Manolo 
González, Ibón Gutiérrez i Rubén 
Canelada encara no s’han decidit, 
mentre que Eugeni Valderrama es 
troba lluny de seguir vestint d’esca-
pulat. La bona segona volta que ha 
protagonitzat, i el fet que encara es-
tigui en edat sub-23, l’ha col·locat 
en el punt de mira de molts equips 
importants. En tot cas, el Badalona 
intentarà seduir-lo arribant econò-
micament fins on pugui.
Els que sí continuaran amb tota se-
guretat, perquè tenen contracte en 
vigor, són els porters, Marc Vito i 
José Miguel Morales, aquest últim 

renovat gràcies als 30 partits que 
ha disputat en el curs 2015/16, a 
més del veterà i polivalent Enric 
Pi. Un cas diferent és el de Sergio 
Olmeda, també amb un any més 
de contracte, però que no compta 
per a l’entrenador. Finalment, es 
confirma que els jugadors que no 
seguiran en el Badalona són Jakob 
Akrong, Juan Pablo Amantini, 
Alberto Carroza, Josemi Perona, 
Pablo Morgado, Óscar Muñoz i 
Sekou Gassama.

Toni Lao, Sergio 
Maestre i Fran 
Grima signaran aviat

Toni Lao / Foto: Eloy Molina

Manolo González / Foto: Eloy Molina

“A menys que 
siguis el Reus, 
o l’Hércules, les 
negociacions 
amb futbolistes 
són lentes”, diu 
el tècnic

El nou estadi i la 
garantia de cobrar 
al dia, arguments 
del Badalona per 
convèncer els 
futbolistes que 
interessen 
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  Equip PTS GF GC

Segona Catalana (Grup II)

 1.  San Juan Atlético 72 78  36
   2. Fundació Hermes 72 74 38
   3. CE Pemià 68 65 27
    4. Unificació Llefià 62 62 49
 5.  Sant Pol 55 57 34
10.  CF Lloreda 44 56 62

Classificació

 E.E.Guineueta 2 -  5 CF Lloreda
                            Sant Pol  2 -  0 Unificació Llefià

                    FC Iberiana 2   -   1 Pere Gol

Resultats de la jornada

tacular. Per tal d’assegurar la per-
manència, el Lloreda no ha perdut 
cap partit dels darrers sis que ha 
disputat, sumant 14 dels últims 
18 punts en joc. Aquesta ratxa ha 
disparat el bloc badaloní fins a la 
desena plaça final (44), quedant a 
sis punts de la zona de descens 
directe. En la darrera jornada de 
lliga, el Lloreda oferiria de nou la 
seva millor versió, guanyant amb 
molta autoritat al camp de l’Escola 
Esportiva Guineueta (2-5). L’equip 
de José Manuel Muñoz establiria 
el seu rècord de gols del curs i, 
després d’una lleu reacció local, 
podria deixar sentenciat el triomf 
en una segona part per emmar-
car.  Els badalonins començarien 
l’encontre manant, gràcies al 0 a 
1 anotat per José Alberto Pérez 
quan només s’havien disputat 10 
minuts de joc al Complex Esportiu 
de la Guineueta (0-1). Tot seguit, 
Albertito s’encarregaria d’ampliar 

Totes les competicions oficials 
de la temporada 2015-2016 han 
deixat de comptar amb clubs ba-
dalonins inscrits. Bé perquè cap 
entitat de la ciutat s’ha pogut clas-
sificar per un play-off d’ascens o 
bé per haver quedat eliminats, els 
conjunts de Badalona han posat 
el punt final de forma definitiva 
al curs actual. Els darrers 90 mi-
nuts oficials de l’any es jugarien 
el passat cap de setmana i només 
tindrien tres protagonistes de la 
ciutat: el CF Lloreda, la Unificació 
Llefià i l’AE La Salut Pere Gol. 

Tram final impecable (2-5)
Al grup II de la Segona Catalana, 
la formació badalonina que ha 
tancat millor la lliga ha estat el 
CF Lloreda. Malgrat gaudir d’una 
classificació final més discreta 
que la del Llefià, els vermells han 
estat capaços de completar un 
últim tram de competició espec-

El Lloreda tanca la temporada oferint un recital 
(2-5) i el Pere Gol s’acomiada de la Copa (2-1)
La Unificació Llefià perd un partit sense res en joc davant l’Atlètic Sant Pol (2-0)

diferències abans d’arribar a la 
mitja hora (27’), però la Guineu-
eta sabria refer-se i entrar de nou 
en la pugna per la victòria. Just 
abans del descans, Dani Juan 
(43’) transformaria el penal que 
suposaria el 1 a 2 pels de Nou 
Barris (1-2). Malgrat intentar aga-
far-se al partit, els locals veurien 
com el Lloreda es mostrava molt 
seriós a la represa. Loren tornaria 
a marcar pels visitants al 66’ (1-3) 
i David Teruel (88’) i Israel Garcia 
(89’) neutralitzarien del tot el 2 a 
3 convertit per Jordi Ros al 79’ 
(2-5). Sens dubte, a la gespa de 
Nou Barris es viuria un gran final 
de lliga amb un clar color vermell. 

Mala sort per acabar (2-0)   
Al mateix grup II de la Segona 
Catalana i ja sense res en joc, la 
Unificació Llefià disputaria el seu 
últim partit oficial visitant el camp 
de l’Atlètic Sant Pol (55), cinquè 

classificat de la categoria i primer 
perseguidor dels de Jordi Souto. 
La formació badalonina encade-
naria la segona desfeta seguida 
per posar el punt final a la tem-
porada, veient-se penalitzada per 
la mala fortuna. Només començar 
l’encontre, una intervenció de-
fensiva del central Rodri acabaria 
amb la pilota al fons de la xarxa 
de la porteria defensada per Oriol 
Llaveria (7’). El gol rebut en prò-
pia porteria no ajudaria el Llefià a 
entrar en dinàmica de partit i, fi-
nalment, els visitants confirmarien 
la seva claudicació. Al 26’, el 2 a 
0 anotat per Shuta Seki enterraria 
les opcions de remuntada de la 
Unificació. L’equip de Jordi Sou-
to finalitza una bona temporada, 
mantenint la quarta posició (62), 
però quedant-se a deu punts del 
títol i de la plaça de promoció. Ara 
arriba el moment de fer balanç i 
de reforçar el projecte per intentar 

millorar els resultats obtinguts.

Eliminats de la Copa (2-1)
Per últim, a la Copa Catalunya 
Amateur, l’AE La Salut Pere Gol 
cauria eliminat en la segona ronda 
de la competició. La Iberiana ex-
pulsaria els verds (2-1), després 
de remuntar un gol de Salinas.

A Primera, el Badalonès es queda sense final i a Segona, l’Ademar acaba subcampió

Després de guanyar el primer par-
tit a casa i el segon a domicili, La 
Plana era l’escenari del partit defi-
nitiu: el guanyador seguia a Copa, 
el perdedor baixava a Primera. I 
va ser el Ciutat Vella el que es va 
endur un partit ple de nervis i de 
tensió i que es va resoldre en un 

El Círcol perd la categoria després de la derrota 
al 3r partit del play off de permanència a casa  

final ajustat. La sort no va voler 
acompanyar els badalonins als 
moments decisius. 
El Círcol es va trobar amb un 0-9 
de sortida però de seguida va po-
der igualar el parcial. Al segon 
quart els barcelonins van dominar 
la pintura i la diferència al des-

cans tornava a ser de 10 punts. A 
la represa, amb més cor que joc 
l’equip va remuntar i fins i tot va 
acabar el parcial per davant. En un 
últim quart igualat i ple d’errors 
pels nervis del que hi havia en joc, 
els dos últims minuts van decidir. 
A un punt per sota i possessió el 
Círcol no va poder anotar. I a la se-
güent jugada, dels dos tirs lliures 
per empatar només en va anotar 
un. Al final derrota i decepció a 
La Plana pel descens a Primera 
Catalana. L’entrega i la lluita de 
l’equip no han estat suficients 
aquesta temporada per mantenir 
la categoria.

El Badalonès, sense opcions
L’eliminatòria de semifinals ha es-
tat molt dura pel Badalonès, que 
s’ha vist clarament superat pel 
CB Santa Coloma. L’absència de 
jugadors referència en partits tant 
importants ha marcat els dos par-

El Círcol perd la categoría / Foto: Diari de Badalona

tits, sobretot l’anada, i ha deixat 
els dimonis sense poder disputar 
la final de Primera i optar al cam-
pionat de la categoria. 
Al partit de tornada, la diferència 
de 18 punts a recuperar va ser una 
llosa important. Tot i així, la bona 
sortida, els va donar una renda de 
10 punts als primers minuts. Una 
tècnica i una antiesportiva van fre-
nar l’embranzida i, tot i que l’equip 
ho va tornar a intentar a la represa, 
van faltar forces per completar la 
remuntada i serà el Santa Coloma 
el que disputi la final contra el CN 
Sabadell. Tot i aquest final amarg 
de temporada, el balanç, amb l’as-
cens a Copa, ha de ser positiu. 

L’Ademar, subcampió
Els Maristes van perdre la final 
contra el Martinenc i tanquen 
temporada com a subcampions de 
Segona. Els badalonins van estar 
sempre dins el partit, fins i tot es 

van posar a 10 punts amb un par-
cial de 0-13 al segon quart. Però 
el Martinenc va tirar de la seva mi-
llor arma, els triples, per recupe-
rar diferències. A tres minuts del 
final, l’Ademar perdia de 5 punts 
i a l’hora de la veritat va ser el re-
bot ofensiu local el que va marcar 
la diferència. Tot i la derrota a la 
final, l’equip tanca una bona tem-
porada en la que ha aconseguit 
l’ascens a Primera i s’ha plantat a 
la final de la categoria.

Bàsquet masculí

 Copa Catalunya  -  Final a 4  
 Ubsa - Sitges                                                            55-75

Copa Catalunya  - Play off permanència
 Círcol  - Ciutat Vella   (1-2)                             57-60

Primera Catalana  - Tornada  Semifinals
 Badalonès  - Santa Coloma                                     70-74

Segona Catalana  -   Finañ
 Martinenc - Maristes                                        99--89 
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  + notícies

‘Les paraules i les coses’, de Jordi Tolosa, al Betúlia 
L’Espai Betúlia acull fins al proper 27 de juny la mostra ‘Les paraules i les coses’, de 
l’artista badaloní Jordi Tolosa. La mostra, que s’inaugura aquest dijous 2 a les 19.30 
hores, està integrada per escultures. El seu treball és conceptual i gira entorn de la 
paraula. El visitant es trobarà a l’exposició ‘Les paraules i les coses’ una barreja 
d’escultures, poemes, vídeos i fotografies. Per exemple, l’obra ‘Four Horizons. 2014’ 
presenta la col·laboració d’altres artistes sobre el concepte d’horitzó com a imat-

ge mental relacionada amb els conceptes infinit, 
temps, silenci i interior. Aquí l’espectador escoltarà 
quatre poemes tot relacionant la paraula amb les 
imatges que veurà. L’obra més espectacular que es 
trobarà el visitant és ‘9 poemes i un instant de mort’, 
formada per 10 blocs de planxes de cautxú premsat, 
cadascun d’ells gravats amb una llegenda. Aquests 
blocs es disposen un darrere l’altre, convidant a lle-
gir la peça al mateix temps que es fa el recorregut 
pels gairebé 10 metres que té aquest muntatge.

Doblet de set de la Colla Micaco
Els Castellers de Badalona van actuar el passat diumenge a Te-
rrassa amb motiu de les Festes del barri de Ca’n Aurell, junt amb 
els locals Castellers de Terrassa i els Moixiganguers d’Igualada. 
Els badalonins van començar l’actuació aixecant un 3de7 amb 
el pom de dalt molt lleuger que han pogut descarregar sense 
problemes. En segona ronda, van decidir portar a plaça un lleu-
geríssim 4d7 amb els terços de castells de 8 fent de segons, que 
van haver de desmuntar en primera instància però van descarre-
gar sense gaires complicacions en un segon intent. En tercera 
ronda, la colla badalonina va intentar un 3d7 amb l’agulla que es 
va haver de desmuntar, per assolir finalment un 3d6 amb l’agu-
lla. La propera actuació dels micacos serà el proper diumenge 
12 de juny a la plaça Alfons X de Barcelona, en el marc de les festes d’Horta Guinardó.

101 concursants afronten el darrer repte
Un centenar de participants, 101 concreta-
ment, han aconseguit contestar bé totes les 
preguntes formulades pel Burot del Joc de 
Badalona durant les tres últimes setmanes i 
aquest divendres hauran de fer el desempat. 
A les 12 de la nit, tothom podrà descobrir 
la pregunta del desempat al www.eljocdeba-
dalona.cat. Els finalistes s’esforçaran a ser 
els primers en contestar-la, però des de fa 
uns anys, altres jugadors que han participat 

El Joc de Badalona 
encara la pregunta final

al Joc, -i fins i tot gent que no ha jugat-, 
també s’apunten a la pregunta-gimcana que 
sol acabar en algun espai públic de la ciutat, 
pels volts de la una, amb un cremat i coca 
pels assistents. El divendres, 10 de juny, la 
plaça de la Constitució acollirà una nova 
edició de la festa final del Joc de Badalo-
na amb l’entrega de premis. Aquest any el 
guanyador s’endurà un viatge a Roma gen-
tilesa de Viatges Aeroclub.

Festa final del Joc / Joc de Badalona
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